
 
 

Protokoll vid styrelsens sammanträde i Enköpings den 7 april 2025  
Närvarande: Cecilia Rosengård, Marie Lindeberg, Maria Bakas, Maria Arosenius, Benke Olsson, Emil Eriksson, 

Marie Lindeberg och Kicki Kumblad 

 

Tid: kl 17.15- 19.45  

Plats: Gustaf Daléns gata 9B 

 

1. Öppnande 

Maria B hälsade alla välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordning 

Godkändes med några tillägg 

 

3. Val av justerare 

Maria Arosenius valdes till justerare. 

 

4. Föregående styrelsemöte protokoll  

Maria gick igenom några punkter från föregående protokoll och styrelsen godkände 

protokollet utan justeringar. 

 

5. Information från Tränare  

• Simskola/ungdom 

- vi har genomfört första terminen 2025 och är nu inne på termin två. 

- ca163 barn deltar 

- ca 30 olika tränare är engagerade i simskolan och i teknikgrupperna 

 

• Ungdom och äldre 

- Kvinnosim- och crawlgruppen är fulltecknad 

- Mastersgruppen har ökat i antal och det är nu 16 simmare inskrivna och det 

  finnas ett stort intresse från fler att delta. Cecilia och Jenny ansvarar för crawlkurs 1,  

 

6. Tävlingar  

• Stora Coop 29 mars 2025 

- vinsten blev ca 43 tkr 

- vi behöver någon ny som ansvarar för kiosken, eftersom Vanja kommer att flytta 

 

 



• Pepparotssimmet gav en vinst på ca 92 tkr 

 

• Ena Cup 6 september 2025 

- Maria A håller på att förbereda tävlingsdatabasen 

- vi behöver ha in flera medlemmar i tävlingsgruppen 

- stolar och bord är bokat 

 

7. Ekonomi  

Vi tittade tillsammans på ekonomin och vi konstaterade att vi håller budgeten. 

 

8. Vaccinera SK ENA mot Doping 

Antidoping Sverige har arbetat fram ett utbildningsmaterial för föreningar på nätet. Svenska 

simförbundet har uppmanat alla föreningar att genomföra denna utbildning senast januari 

2026. Vi kommer att genomföra denna utbildning på styrelsemöten framöver.  

 

9. Uppstartsläger 

Vi har nu preliminär bokat Fagersta och än så länge är det åtta simmare anmälda. Frågan om 

vi ev ska bjuda in Strängnäs simklubb till lägret. Simmarna i Simiadengruppen ska bjudas in 

till en av dagarna. 

 

10. Uppföljning, Kommunen lära sig simma 

Maria B och Kicki kommer att träffa S:t Iliansskolans rektor den 8/4. 

Marie L är igång med simundervisning för åk 9 på Enöglaskolan och det fungerar mycket bra.  

Hon kommer även framöver att undervisa elever från Kunskapsskolan och Entrèskolan. 

 

11. Uppföljning Folkrörelsearkivet 

Bordlagt. 

 

12. Övriga frågor 

-   Föräldramöten kommer att ske i Teknikgrupperna i höst. 

 

-   Avslutning för teknikgrupperna kommer att ske i början av juni och föreningen bjuder  

    på saft och bulle. 

 

             -   Styrelsen arrangerar en uppstartsaktivitet i höst för tekniksimmarna och det blir då en  

                  bowlingkväll. Denna gång ska vi ha gruppindelning klar innan aktiviteten. 

 

- Styrelsen ordnar en avslutning för våra tränare tillsammans med styrelsen. 

Vi tar upp detta på nästa styr 

 

- Vi behöver få till en sponsorgrupp och vi tillfrågar några föräldrar. 



 

- Vi ska köpa in ett prisskåp som vi ska ha i simhallen. Maria B har kontakt med simhallens 

personal om plats. Önskvärt är att vi sätter upp en anslagstavla i anslutning till skåpet. 

Marie L tar fram prisuppgifter. 

 

- Vi kör klädbytardag vid KM precis som förra året och vi funderar över om vi kan hitta 

något mer tillfälle för detta.  

 

- Våra tekniksimmare samt styrelse är inbjudna på bioföreställning den 25/4, vilken 

arrangeras av RF/SISU. Föreningen bjuder på popcorn. 

 

- Marie L har ansökt om projektpengar hos Svenska simförbundet och projektet handlar om 

”Vattenglädje i skolan”. Elever ska kunna få prova på bl a simhopp och vattenpolo och det 

kostar inte skolorna någonting.  

Marie har skrivit en projektplan och detta ska ske i höst. 

 

- Marie L har även sökt projektpengar från MSB för ”Kvinno- och manssimning”, vilket 

riktar sig till män och kvinnor från 15 år som inte kan simma.  

 

- Ev förändringar i föreningens tävlingskalender ska först tas med tränarna och sedan 

beslutas i styrelsen. 

 
 

13. Nästa möte 

Styrelsen träffas tisdag den 13/5 kl 17.15 på samma plats som idag. 

 

14. Avslutning 

Maria B tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

_____________________________                              ________________________________ 

Maria Bakas (ordförande)                                               Kicki Kumblad (sekreterare) 

 

 

 

_____________________________ 

Maria Arosenius (justerare) 


